

## Styrelsemöte Brittsommars Samfällighetsförening

Datum: 2005-11-23

Plats: Brittsommargränd 2

Närvarande: Elenore Franck	Brittsommargränd 18
Eva Johannisson	Brittsommargränd 14
Per Mårtensson	Brittsommargränd 12
Bo Larsson	Brittsommargränd 5
Ulrika Omfors	Brittsommargränd 2

### 1. GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Protokoll från 26/10 godkändes.

### 2. EKONOMI

#### a) Redovisning

- Fortsättningsvis kommer Per (ordf.) att signera fakturor och lämna vidare till Ulrika (kassör) vartefter de kommer.
- Kostnadsalternativ för färdigställande av parkeringen tas upp på årsstämma -06:
  1. Ingen åtgärd 0 kr
  2. Grusa av med finare kvalitet än befintligt grus 11.000 kr
  3. Asfaltskross med terrassering 38.000 kr
  4. ” ” ” 48.000 kr, referens i Raksta
- Vi har ännu inte fått faktura för slamsugning.
- Per läser av el –och vattenmätare 2005-12-31
- Eva påbörjar årsberättelse för 2005
- Per bokar möte med revisorer jan/feb -06

#### b) Avvikelser

-

#### c) El och vattenavläsning

- |                |       |         |
|----------------|-------|---------|
| • Vattenmätare | 17223 | -87     |
|                | 21558 | -96     |
|                | 19074 | -37     |
| • Elmätare     | I     | 122 936 |
|                | II    | 34329   |

### 3. PROJEKT

#### a) Plåt

Hängrännor och stuprör ska utföras på beting av Thomas nr.11 och Jerker nr.17.

#### b) Antenn

-

#### c) Fixardag

Rutiner tas upp som en motion på årsstämma-06.

#### d) Parkering

Förslag från ordf. Per att denna fråga läggs som motion till stämman i mars-06. Bo Larsson utses till ny ansvarig för frågan, vilket Tyresö kommun ska informeras om.

#### **4. DRIFT / UNDERHÅLL**

##### **a) Brunnen**

Faktura har ej inkommit.

##### **b) Garage**

Besiktning av garageportarna har gjorts av Per. Dessa har fotograferats och dokumentationen skickas till "Normstål" innan ytterligare åtgärd. Per föreslår en blankett för besiktning / egen kontroll.

##### **c) Sandfång/brunnar**

Jonas i nr 20 ansvarar för att det görs inköp av verktyg till rensning av sandfånget.

##### **d) Julgran**

och anpassning av fot fixas av Bosse

##### **e) Sandning m.m.**

Per påminner kommunen, samt frågar om sandkista vid vändplan och om snökäppar.

##### **f) Rutiner**

Förslag för följande ska vara klart för diskussion till styrelsemöte i januari;

- Ekonomi – Per och Ulrika
- Fixardag – Elenore
- Övergripande – Per och Eva
- Parkering – Per och Bosse

Garage – Per M vill förbereda besiktningsprotokoll / skiss som var och en kan fylla i.

#### **5. AVTAL**

-

#### **6. FRAMTIDA – EJ BEREDNA PROJEKT**

- Motioner om "Belysning", "Lekstuga" och "Volträcke" kvarstår till nästa år.
- Lutningen på soptorget bör åtgärdas; ex ränna med galler
- Motion om "Granfällning i sjöbacken" kvarstår till nästa år.

En arborist måste kontaktas innan fällning av granar och för att bedöma behov av ytterligare trädfällning.

Vi avser att göra en inventering av kunskaper / specialintressen i området angående trädgårdskötsel, trädbeskrining, hantverk m.m.

#### **7. INFORMATION**

Infoblad till medlemmar i december om sandning, skottning och plogavtal.

#### **8. ÖVRIGT**

- Genomgång av föreningens pärmar har gjorts den 29/10.
- Kommande styrelsemöte: 11/1, 1/2, 15/2
- Årstämma -06 14/3 kl.19-21 i Bollmora föreningsgård, kallelse ska ut innan v.9.

/ Elenore